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To: [REE @minvws.nl]

Ce: AEE @minvws.ni];IEEE)BERET @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 4/29/2021 10:04:12 AM

Subject: FW: mail nav telefoongesprek net

Received: Thur 4/29/2021 10:04:12 AM

bijlage 1 memo tbv minister Eredienst over financiering praktijkproeven van CIO dd 23-04-2021.docx

Ik heb het voorstel gelezen, heb er een paar vragen en suggesties over:

-in de onderzoeksvragen wordt een relatie verondersteld tussen luchtkwaliteit en verspreiding van covid-19. Volgens mij bestaat

die ook (rol ventilatie niet voor niets geagendeerd) maar het zou goed zijn om hier experts bij te betrekken. Er schijnt een

interdepartementale werkgroep ventilatie te bestaan olv BZK

-in de onderzoeksvragen ontbreekt een relatie met de inzet van testen. Toch wordt aan het einde gesteld dat bezoekers getest
zullen worden. Wat is dan de functie van het testen precies? Dat wordt niet duidelijk uit het voorstel. Is het uitsluitend bedoeld

om tijdens de onderzoeken extra veiligheid in te bouwen? Of voorzien de kerken een structurele rol voor testen? En hoe dan?

-Willen de kerken alleen vooraf testen, en zoja waarom precies? Of willen de kerken eventueel nog achteraf testen om vast te

stellen of er sprake is geweest van besmetting tijdens de dienst? —-Kortom: waarom willen de kerken mensen testen? Wil men

vaststellen of mensen bereid zijn om zich te laten testen als ze naar de kerk gaan, en wat kerken kunnen doen voor mensen die

zich niet laten testen en toch naar de dienst komen?

-als de testen worden ingezet tijdens de onderzoeksfase geldt wat wij eerder hebbben aangegeven, nl dat vanaf 19 mei wij
zelftesten kunnen verstrekken. Helder is ook dat VWS het niet als overheidstaak beschouwt om religieuze instellingen op
structurele basis te voorzien van testen.

-Tot slot: wij hebben als VWS geen middelen voor de onderzoeksbegeleiding van fieldlabs, en gaan ervanuit dat J&V die

financiert.

Groet

ERFLRProgrammadirectie Covid-19

@ minvws.nl

ver:IEE EER ins.

Verzonden: woensdag 28 april 2021 14:34

Aan: 5.1 A. @minvws.nl>

CC: . @minvws.nl>

Onderwerp: FW: mail nav telefoongesprek net

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

+IEEE

Toepassende titel van deze mail: maar hier belde ik je net over. Ik wacht jouw belletje even af!

Dank!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl
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van: INSEEEKECNINN- eo/owiz/izwJBEENE@ minienv.nl>
Verzonden: woensdag 28 april 2021 13:53

@minvws.nl>; 5.1.2e )

@minjenv.nl>

Onderwerp: RE: mail nav telefoongesprek net

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Bedankt voor je snelle reactie. Ik voeg voor de zekerheid alvast het onderzoeksvoorstel van het CIO bij. Daarbij

gaat het inderdaad zowel om financiering voor testen (sneltesten) als om financiering voor onderzoeks- en

begeleidingskosten tbv de praktijkproeven.

De koepelorganisatie voor de moslims (het CMQ) heeft aangegeven eventueel ook belangstelling te hebben voor

praktijkproeven, maar ze hebben hiervoor nog geen onderzoeksvoorstel ingediend. Het zou dus kunnen dat dit nog

komt, maar dit is allerminst zeker.

van:IEEE BEEN vos
Verzonden: woensdag 28 april 2021 13:42

- BD/DWIZ/IZW minjenv.nl>

IEE e minvws.ni>; ) SESE eminvws.ni>; 5.1.2¢ )

Onderwerp: RE: mail nav telefoongesprek net

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Dank JERR ik was er idd bij. Afgesproken is datfgRY/tenv hier meer informatie over zou sturen.

Ik check even bij mijn collega’s of ze hier voldoende aan hebben.

Overigens meldde hij ook dat de moskeeén zich dan ook zouden gaan melden, heb je daar meer informatie over?

Bedoel je te zeggen dat jullie ook geen middelen hebben voor onderzoek- en begeleidingskosten? Dat lijkt me niet aan ons eerlijk

gezegd.

Je hoort van me,

Groet,

5.1.2e

Verzonden: woensdag 28 april 2021 13:28

Aan: 5.1.2e ) minvws.n|>

cc: 1.28 .-BD/DWIz/1zwW EE @minjenv.nl>
Onderwerp: RE: mail nav telefoongesprek net

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

In vervolg op mijn onderstaande mail:

Ik hoor net van de NCTV dat MVWS vandaag wel telefonisch bij het BWO om 10 uur vandaag aanwezig was en dat

onderstaand onderwerp ook is besproken. Ik begreep bovendien dat jij ook bij het BWO aanwezig is en dus op de

hoogte bent van het besprokene.

Mijn vraag is ofjij, naast onderstaande mail, nog behoefte hebt aan een officieel verzoek van onze minister of dat

dit en natuurlijk de bespreking in het BWO voldoende zijn om een antwoord te kunnen geven.

Graag hoor ik van je,
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Van: - BD/DWJZ/IZW

Verzonden: woensdag 28 april 2021 09:32

Aan: @minvws.nl'

cc! .

- BD/DWIZ/IZW 4

Onderwerp: mail nav telefoongesprek net

Urgentie: Hoog

Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Sorry dat ik je stoorde tijdens je vergadering. We kennen elkaar van het lioverieg Stikstof, maar ik belde je nu over iets

anders:

@ minvws.nl>

@minjenv.nl>

Mijn minister van JenV heeft afgelopen vrijdag met het CIO (de koepelorganisatie van kerken in Nederland) gesproken over hun

wens om (enigszins vergelijkbaar met de fieldlabs) praktijkproeven met testen te doen om te kijken hoe zij hun fysieke vieringen

veiliger kunnen maken. De minister van VWS heeft in de TK ook meermaals aangegeven positief te staan tegen het voormemen

om deze praktijkproeven uit te voeren. Er is al diverse keren contact geweest met ambtelijk VWS hierover, zowel bilateraal JenV-

VWS als met het CIO erbij.

Het CIO heeft een voorstel gedaan voor de invulling van praktijkproeven, en wil daarvoor graag twee dingen van het rijk:

1. Financiering van onderzoeks- en begeleidingskosten voor 10 praktijkproeven bij vieringen: 10 x €25.000,- = €250.000,-

2. Beschikbaar stellen van sneltesten of financiering daarvoor. NB: ambtelijk VWSCE  ~vorige week 1500 zelftesten aangeboden, maar het CIO wil graag sneltesten (met name voor de beeldvorming en het

verantwoord uitvoeren van de praktijkproeven).

De minister van JenV heeft richting CIO aangegeven hiervoor zelf geen middelen beschikbaar te hebben en dit te zullen

bespreken met MVWS. Nu wilde hij dit vanochtend om 10 uur in het BWO Covid-19 met MVWS bespreken, maar het blijkt dat

MVWS dan niet aanwezig is. Het CIO is echter toegezegd dat zij snel (deze week) uitsluitsel krijgen.

Graag zou ik van jou willen weten ofjullie het verzoek van het CIO kunnen honoreren of dat mijn minister alsnog bilateraal

contact met MVWS moet opnemen hierover.

Met hartelijke groeten,

Ministerie van Justitie en Veiligheid
Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Sector Juridische Zaken en Wetgevingsbeleid
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Postbus 20301 | 2500 EH | Den Haag

@minjenv.nl

www.rijksoverheid.nl/jenv

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent



769736

Dit bericht kan mmformatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met nisico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


